
Protokół nr 58/18  z posiedzenia 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

w dniu 23.01.2018 r., godz. 10.00 . 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Mateusz Bobek stwierdzając na podstawie listy 

obecności quorum. Spóźnieni radni: Krzysztof  Szlaski, Iwona Czyż. Nieobecny Andrzej 

Kościukiewicz. Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

 

 

2. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

 

Radny Mateusz Bobek zaproponował zmianę punktu porządku posiedzenia poprzez wprowadzenie do 

porządku posiedzenia, w miejsce  punktu 11 projektu zmieniającego  uchwałę w sprawie zasad 

sprzedaży lokali mieszkalnych. Sprawa zostanie omówiona, po uzgodnieniach z mecenasem 

obsługującym urząd Miejskiej.   

 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z dnia  13.12.2017 r. 

 

Protokół uważa się przyjęty z uwagą Radnej Doroty Kluchy  

 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu na rok 2018. 
 

Zagadnienie omówiła pani Agnieszka Sadka wyjaśniając zmiany zaproponowane w przedmiotowym 

projekcie uchwały.  

Komisja szczegółowo zajmowała się omawianiem zagadnienia dotyczącego opłat z tytułu polis 

ubezpieczeniowych oraz kosztów postępowania sądowego i prokuratorskiego – kosztami zastępstwa 

procesowego. Usiłowano dowiedzieć się, czym podyktowana jest zaproponowana kwota 25 tys. zł Pani 

Agnieszka Sadka odczytała zapisy wniosku, natomiast pani Katarzyna Kutereba-Gnitecka wyjaśniła, że 

wyszacowano średnio 5 spraw sądowych w roku 2017 . Materiał szczegółowy w tym zakresie  zostanie 

przygotowany przez kancelarię prawną na sesję. 

W posiedzeniu komisji uczestniczyło 6 radnych, doszedł radny Krzysztof Szlaski    ( godz. 10.30)   

 

1 WNIOSEK Przewodniczący Komisji   poddał pod głosowanie wniosek dot.  wykreślenia z projektu 

uchwały kwoty 25 000 zł  przeznaczonej  na koszty postępowania sądowego i prokuratorskiego, za 

przyjęciem opowiedziało się 4 radnych, wstrzymały się 2 osoby  

II WNIOSEK  komisja wnioskuje o dostarczenie informacji dotyczącej ilości  spraw z  podziałem  na 

dwie  kategorie: rodzajowo i ilościowo, za wnioskiem opowiedziało się 6 radnych. 

 

 W posiedzeniu komisji uczestniczyła, zaproszona na posiedzenie Edyta Konarzewska, która 

wyjaśniła genezę kwoty 27 060,00 zaplanowanej  w ramach kar i odszkodowań wypłaconych na rzecz  

osób fizycznych. Wyjaśniła, że z mocy ustawy odszkodowanie nalicza starosta, jednak zainteresowany 

złożył zażalenie do SKO. Na dzisiaj nie wiemy jak to się skończy , ale środki musimy zabezpieczyć, na 

wypadek gdyby SKO utrzymało decyzję  w mocy. 

  

------------------Stan radnych 7 osób, doszła radna Iwona Czyż 10.40 ----------------------- 

 

Radna Iwona Czyż poddała pod wątpliwość wzrost kosztów w ramach ubezpieczenia Gminy, Radna 

uważa, że nie było  konieczności włączania firmy brokerskiej, której pośrednictwo, zdaniem radnej, 

było zbędne. Równie dobrze mógł się tym zająć pracownik  Urzędu Miejskiego. Marian Kowalewski  

wyjaśnił zasady na których odbywa się wybór ubezpieczyciela. Osobiście nie posiada wiedzy, która by 



pozwoliła na dobór właściwego ubezpieczyciela, tymczasem firma brokerska robi to fachowo, 

merytorycznie, a co ważne  bezkosztowo. Nie widzi zatem powodu, aby zajmować się  tematyką, która 

przekracza merytoryczne uprawnienia, szczególnie, że nie chodzi  tylko o Urząd , ale również szkołę, 

przedszkole oraz OPS. Pan Kowalewski przedłożył komisji do wglądu stosowne dokumenty 

przetargowe, które komisja przejrzała. 

Ponieważ komisja wyraziła  wątpliwości w tym zakresie, wnioskowano w następujących sprawach : 

3.WNIOSEK prośba o przygotowanie materiału obrazującego, ile wypłacono odszkodowań w 

roku 2016 i 2017, za wnioskiem opowiedziało się 7 radnych. 

 

4. WNIOSEK dotyczy wglądu do specyfikacji istotnych warunków zamówienia za lata 2016, 2017, 

2018; za wnioskiem opowiedziało się 7 radnych. Komisji chodzi o wyjaśnienie, skąd się wzięła taka 

różnica w kwocie ubezpieczenia w stosunku do roku poprzedniego. 

 

STANOWISKO w związku z brakiem danych do przedłożonego projektu uchwały komisja nie  

wypracowała stanowisk w sprawie uchwał budżetowych. 

  

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/420/17 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 14 grudnia 2017 roku w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Międzyzdroje na 2018 rok.( bez stanowiska) 

 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/11 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 4 stycznia 2011 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2018-2035.( bez stanowiska) 
 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

(dz. Nr 326/7 o pow. 226 m2 przy ul. Komunalnej). 

 

Zagadnienie omówiła pani Katarzyna Kutereba-Gnitecka, chodzi o działkę przy ul. Komunalnej. 

      

STANOWISKO komisja wnioskuje o dzierżawę na okres 1. roku, za projektem uchwały opowiedziało 

się 7 radnych  

 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

(dz. Nr 418 o pow. 201 m2 przy ul. Niepodległości). 

 
STANOWISKO komisja pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt uchwały, za przyjęciem 

opowiedziało się 7 radnych   

 

9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu 

budżetowego w zakresie dofinansowania utrzymania cmentarza komunalnego w 

Międzyzdrojach i Lubinie. 

 
Zagadnienie omówiła insp. Teresa Wróbel. 

 

STANOWISKO za pozytywnym zaopiniowaniem opowiedziało się 7 radnych  

 



10. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Lubin w rejonie ulicy 

Geodezyjnej, Gmina Międzyzdroje.   

 
Zagadnienie omówiła pani Małgosia Baczyńska. 

 

STANOWISKO komisja opiniuje pozytywnie przedłożony projekt uchwały, za przyjęciem 

opowiedziało się 7 radnych.  

 

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Budżetu Rady Miejskiej w Międzyzdrojach na rok 2018. 
 

STANOWISKO komisja zaopiniowała pozytywnie przedłożony plan pracy komisji  

 

12. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia plany pracy Komisji Spraw Komunalnych                  

i Społecznych Rady Miejskiej w Międzyzdrojach na rok 2018. 

 
STANOWISKO komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały, za przyjęciem 

opowiedziało się  7 radnych. 

 

13. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej. 

 
STANOWISKO komisja pozytywnie zaopiniowała  przedłożony projekt uchwały, za przyjęciem 

opowiedziało się 7 radnych 

 

14. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego. 

 

15. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. 

 

16. Zakończenie posiedzenia.  

 

W związku z zakończeniem realizacji porządku posiedzenie zakończono. 

Protokółowała: 

Mirosława Nurkowska  

                       

 


